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KF § 1    DNR: KF/2008.33 
 
Fråga om sammanträde blivit i laga ordning kungjort 
 
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella anslagstavla, 
annonsering på kommunens hemsida samt genom personliga kallelser till samtliga 
ledamöter. Därjämte har även ersättarna erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 2    DNR: KF/2008.35 
 
Fastställande av dagordning 
 
Kommunfullmäktiges ordförande Monika Olsberg föreslår följande ändring i 
dagordningen. 
 
Punkt 20 tillkommer. Avsägelse från uppdrag i kommunfullmäktige och 
styrelseledamot i Högsby Bostads AB, Stefan Hultqvist (s). 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Den reviderade dagordningen godkännes. 
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KF § 3    DNR: KF/2008.38  
 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor ställdes. 
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KF § 4  DNR: KF/2007.47 
 
Besvarande av medborgarförslag hyreslägenheter 
 
Elisabeth Angervall skriver i medborgarförslag daterat 2007-01-25 att det behövs 
fler trevliga, funktionella hyreslägenheter i centrala Högsby. Ett antal 
ensamstående bor kvar i sina villor/hus trots att de gärna vill och behöver sälja och 
flytta till hyreslägenhet. Detta är inte möjligt för dem eftersom det ej finns 
attraktiva lägenheter att hyra i centrala Högsby. Det är till och med så att några få 
har ”tvingats” flytta till närliggande kommuner. Situationen blir ju sådan att det 
står helt stilla på bostadsmarknaden. Detta är ett hinder för kommunens 
utveckling! Ifall det fanns alternativ skulle det bli hus lediga för inflyttande 
barnfamiljer från andra kommuner, från Holland, Danmark etc. Kanske till och 
med en inflyttande barnfamilj önskar bo i en hyreslägenhet i centrala Högsby? 
 
Köp tomt, bygg hyreshus i centrala Högsby, gärna vid Storgatan men ej vid  
Järnvägsgatan! 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-02-15, § 35 att överlämna 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Högsby Bostads AB har lämnat ett yttrande daterat 2007-08-28, angående 
medborgarförslaget. HBAB konstaterar att, ”trycket” på efterfrågan av lediga 
lägenheter för närvarande inte är större än att behovet kan tillgodoses. Men om  
 
efterfrågan ökar och behovet inte kan tillgodoses, är bolaget intresserat av att 
positivt möta den ökande efterfrågan. 
 

KU § 233 07-09-05 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunchefen får i uppdrag att svara på medborgarförslaget utifrån det arbete 
som för tillfället pågår kring möjligheten till nybyggnation av attraktiva lägenheter 
i Högsby centralort. Redovisning sker på kommunledningsutskottet i oktober. 
_____ 
 

KS § 319 07-09-25 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att svara på medborgarförslaget utifrån det arbete 
som för tillfället pågår kring möjligheten till nybyggnation av attraktiva lägenheter 
i Högsby centralort. Redovisning sker på kommunledningsutskottet i oktober. 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisar i sitt svar att kommunledningsutskottet 
har under sensommaren tillsammans med tjänstemän från tekniska verksamheten 
haft en diskussion kring framtida exploateringsmöjligheter. En del i detta var att 
tillskapa ett attraktivt boende i Högsby centralort. En fortsatt dialog kommer att  
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KF § 4 DNR: KF/2007.47 
 
ske vid kommande sammanträde med kommunledningsutskottet. 
Kommunledningen kommer att initiera en diskussion med det kommunala 
bostadsbolaget kring att tillskapa attraktiva bostäder i centralorten. Vissa kontakter 
har även skett med externa aktörer på bostadsmarknaden. 
 

KU § 282 07-11-15 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunchefens skrivelse bifalles som svar på medborgarförslaget.. 
 
Andreas Furuskog vill ha antecknat till protokollet att han tycker det är ett mycket 
bra medborgarförslag. 
_____ 
 

KS § 398 07-11-27 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunchefens skrivelse bifalles som svar på medborgarförslaget. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunchefens skrivelse bifalles som svar på medborgarförslaget. 
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KF § 5   DNR:KF/2006.172 
   DNR: UU/2006.11 
Motion om yrkesutbildning 
 
Moderata samlingspartiet genom Mona Svensson har inlämnat motion daterad 
2006-03-27 om yrkesutbildning. Högsby kommun är en kommun, där skog och 
skogsprodukter är centralt för näringslivet och förvärvsarbetet. I kontakt med 
företagare har Moderaterna uppmärksammat att det kan vara svårt att hitta 
yrkesutbildad arbetskraft. Moderaterna föreslår därför  
 
- att kommunen inför GY 07 utreder behov och möjligheter att starta ett 
byggprogram med snickeriutbildning på gymnasienivå gärna med ny utformning 
där ett lärlingssystem ute i industrin får en mera central roll. 
 

KF § 80 06-03-30 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

KS § 160 06-04-25 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Motionen remitteras till skolchefen för beredning. 
_____ 
 

UU § 38 06-08-29 
Skolchefen redovisar sitt svar på remissen. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
 
Utbildningsutskottet står bakom skolchefens svar på motionen om 
yrkesutbildning. 
_____ 
 

KS § 222 07-06-19 
Skolchef Anders Johansson samt projektledare Klaus Leidecker redovisade 
yttrande på motion från moderaterna kring att starta yrkesutbildning inom 
byggnadssektorn.  
 
Just nu är arbetsmarknaden överhettad inom byggsidan dock pågår det 
utbildningar som kommer att generera färdigutbildade individer inom 2 till 3 år. 
Anders Johansson redovisade kostnadskalkyl för ett byggprogram i Högsby 
kommun enligt nedan: 
 
Kostnader 
 
En lärare som ansvarar för yrkesutbildningen, halvtid  200 000,00 
Ersättning till företag som tar emot elever för utbildning      
9000,00 kronor / elev betalar företaget till branschorganisation. 
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KF § 5  DNR:KF/2006.172 
  DNR: UU/2006.11 
 
Företaget betalar 20,00 kronor / timma till eleven (600 timmar) 
Ersättning från skolan till företaget 21 000 kronor 
Antag att 10 elever går utbildningen   210 000,00 
Marknadsföringsinsatser    100 000,00 
Den teoretiska delen av elevernas utbildning  300 000,00 
Den teoretiska delen av elevernas praktiska utbildning  100 000,00 
 
 910 000,00 
Intäkter 
 
En elev som annars skulle gå i annan kommun    80 000,00 
En elev som är boende i en annan kommun    80 000,00 
En elev som annars skulle gå vid Högsby Utbildningscentrum            0,00 
En elev som annars skulle gå på IV programmet             0,00 
En elev som annars inte skulle gå gymnasieutbildning             0,00 
 
 
För att uppnå kostnadstäckning bedöms alltså att det behövs 12 elever från andra 
kommuner eller från Högsby kommun som annars skulle välja 
gymnasieutbildning i annan kommun. 
 
Vad behövs för att komma igång? 
 
300 000,00 kronor behöver avsättas och öronmärkas i driftsbudget. Kravet på 
utbildningen är att den är flexibel och kan växa successivt. Vi kommer att behöva 
köpa kompetens från branschen.  
100 000,00 kronor behöver avsättas i investeringar. En viss grundutbildning av 
eleverna krävs innan de kan gå ut till företagen. Maskinparken vid RSS 
kompletteras med enklare utrustning från träbranschen. 
 
Diskussioner fördes kring riktade utbildningsinsatser. Anders Johansson menar att 
byggsektorn (träbranschen) inte ser en överhettning i en snar framtid. Borde man 
inte göra en analys vilka behov som finns från arbetsmarknaden i framtiden? Vi 
satsar ett riskkapital, det gäller att man tror att detta är framgångfaktorn. De flesta 
lärlingsutbildningar har skapats för  
 
IV-elever för att de skall komma ut i arbete. Finansiering via Mittpunkt och 
Företagsam framtid i övrigt.  
 
Yrkande 
 
Brigitte Kühne och Andreas Furuskog yrkar bifall till att arbeta vidare enligt 
skolchefens yttrande. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
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KF § 5  DNR:KF/2006.172 
  DNR: UU/2006.11 
 
Kommunstyrelsen bifaller Brigitte Kühne och Andreas Furuskog yrkande att 
arbeta vidare enligt skolchefens yttrande. 
 
Kommunstyrelsen bifaller yrkandet. Kommunchefen får i uppdrag att lyfta upp 
frågan om finansiering på kommande förvaltningschefsmöte. 
_____ 
 

UU § 47 07-09-12 
Utbildningsutskottets beslut 
 
Utbildningsutskottet ger skolchefen i uppdrag att tillsammans med Mittpunkt och 
Företagsam framtid utreda hur företagen kan hjälpa till med denna utbildning. 
Tillsammans med Skolverket utreda vilka möjligheter som finns för att starta den. 
Ta fram former för marknadsföring. Målsättningen är att utbildningen ska startas 
hösten 2008. 
_____ 
 

KS § 310 07-09-25 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Skolchef Anders Johansson får i uppdrag att inom gymnasieskolan utveckla ett 
lokalt program med anknytning till näringslivet. Programmet skall vara sökbart 
inför läsåret 2008/2009. Utvecklingen av programmet finansieras inom 
utbildningsförvaltningens budgetram.  
 
Reservation 
 
Diana Bergeskans reserverar sig mot beslutet att programmet skall starta redan 
läsåret 2008/2009. 
_____ 
 

KS § 439 07-12-18 
Skolchef Anders Johansson har upprättat ett förslag till svar på motionen.  
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att inrätta ett specialutformat 
program närliggande industriprogrammet med träinriktning. Sedan tidigare finns 
en inriktning mot metall. Ett tiotal företag i kommunen har upprättat en 
överenskommelse med förvaltningen om att ta emot elever för utbildning på 
arbetsplatsen ett antal dagar per vecka. Den teoretiska delen av utbildningen kan 
äga rum vid Högsby Utbildningscenter. Programmet är sökbart för elever i åk 9 i 
februari 2008. Marknadsföring av programmet har skett till alla elever i regionen. 
Om ansökningar kommer in i februari kan utbildningen startas hösten 2008.  
 
Programmet skall beaktas i 2009 års budgetarbete. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 5  DNR:KF/2006.172 
  DNR: UU/2006.11 
 
Diana Bergeskans (s) frågar vad som händer om inte full kostnadstäckning uppnås 
genom att programmet inte får tillräckligt antal sökande. 
 
Lars-Magnus Ek (c) svarar att om det inte blir tillräckligt antal sökande startar inte 
programmet. 
 
Ewa Engdahl (c) påtalar en redaktionell ändring i kommunstyrelsens förslag att 
kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta om inrättande av ett 
specialutformat program. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar om inrättande av ett specialutformat program 
närliggande industriprogrammet med träinriktning. Sedan tidigare finns en 
inriktning mot metall. Ett tiotal företag i kommunen har upprättat en 
överenskommelse med förvaltningen om att ta emot elever för utbildning på 
arbetsplatsen ett antal dagar per vecka. Den teoretiska delen av utbildningen kan 
äga rum vid Högsby Utbildningscenter. Programmet är sökbart för elever i åk 9 i 
februari 2008. Marknadsföring av programmet har skett till alla elever i regionen. 
Om ansökningar kommer in i februari kan utbildningen startas hösten 2008.  
 
Programmet skall beaktas i 2009 års budgetarbete. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 6 DNR: KF/2007.232 
 
Motion angående utnyttjande av lokalerna i Långemåla skola och sporthall 

 
KF § 132 07-06-14 

I motion inlämnad av centerpartiets fullmäktigegrupp framhålles att Långemåla 
skola och sporthall kommer att stå outnyttjade till största delen. Därför föreslås att 
en utredning görs om möjligheten att starta en lägerskola som skall betjäna en 
större region. Inriktningen på verksamheten kan vara ett flertal såsom idrott, natur 
(närhet till ecoparken och Alsteråns vattensystem), resursskola mm. Det går att 
driva den oavsett årstid. 
 
Lämpligt att man startar med en grupp som tar fram teman och inriktningar som 
borde vara eftertraktade. Det bör vara ett brett spektra av kompetens i en sådan 
grupp där ungdomsledare, lärare, resurslärare, tjänstemän och politiker skall vara 
representerade. 
 
Själva arbetsgången för övrigt med kontakter över kommungränser, driftsform 
ekonomi, tillstånd m m blir ett omfattande arbete och kan nog bli ett eget projekt. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 39 07-08-22 
Skolchefen har lämnat några synpunkter. Långemåla skola kan komma att 
användas som förskola. Det är svårt att bedriva lägerskola med de nya 
arbetstidslagarna. Skolledningen har i dagsläget ett svalt intresse för 
lägerskoleverksamhet. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
 
Utbildningsutskottet ser positivt på att utreda nyttjande av sporthallen och skolan i 
Långemåla för lägerskoleverksamhet med beaktande av skolchefens synpunkter. 
_____ 
 

KS § 307 07-09-25 
Anders Johansson redovisade ytterligare information i ärendet. En diskussion skall 
ske med de lokala föreningarna om deras idéer och tankar för att hämta hem deras 
synpunkter på lokalutnyttjande.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ser positivt på nyttjande av sporthallen och skolan i Långemåla 
för lägerskoleverksamhet eller annan verksamhet. 
 
Kommunchefen ansvarar för att ortsbornas synpunkter förmedlas via Långemåla 
Medborgarförening vad det gäller användningen av lokalen. 
_____ 
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KF § 6 DNR: KF/2007.232 
 

KS § 440 07-12-18 
Skolchef Anders Johansson har upprättat ett förslag till svar på motionen, daterat 
20007-12-10.  Centerpartiets fullmäktigegrupp menar att Långemåla skola och 
sporthall kommer att stå outnyttjade till största delen. Skolans lokaler kommer inte 
att stå outnyttjade. Förskolan Linden kommer under våren 2008 att inrymmas i 
tegelbyggnaden. 
  
När det gäller lägerskolverksamhet är intresset svalt från Utbildningsförvaltningen 
i Högsby kommun.  
 
Det är svårt att bedriva lägerskola med de nya arbetstidslagarna. Kravet på elva 
timmars dygnsvila gör att personalkostnaderna blir dryga. 
 
Långemåla Medborgarförening har lämnat ett förslag att använda skolans lokaler 
till ett företagshotell. Även detta förslag faller då det gäller tegelbyggnaden. 
Däremot kan den äldre lokalen som inrymmer matsalen komma i fråga. I dagsläget 
är en tredjedel av denna byggnad uthyrd till en extern hyresgäst. Man kan 
naturligtvis hyra ut även resten av ytorna i den byggnaden. 
 
Utbildningsutskottet och kommunstyrelsen ställer sig positiva till att sporthallen 
och delar av skolan används till annan verksamhet och kommunen är villig att föra 
en dialog med den som vill driva en sådan verksamhet. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Skolchefens förslag till svar på motionen bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Skolchefens förslag till svar på motionen bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 7   DNR: KF/2007.293 
 

KF § 180 07-09-20 
Motion om Fröviskolans skolgård 
 
I en motion från Gunilla Schollin-Borg påtalas att för tio år sedan gjordes ett 
förslag till förbättring av Fröviskolans skolgård. Elever, föräldrar och personal var 
delaktiga i framtagandet av förslaget. Genomförandet av förändringen fördröjdes 
av att högstadiebyggnadens ombyggnad prioriterades. Nu är denna ombyggnad 
klar sedan fyra år tillbaka, ny bussficka är byggd och rondellen vid infarten till 
Högsby är också färdig. 
 
Miljöpartiet anser att skolgården måste förbättras och bland annat måste fler träd 
planteras. Även utmed riksvägarna runt skolan bör träd planteras för att ge ett 
mjukare intryck, både för elever och förbipasserande. 
 
Miljöpartiet anser att kommunfullmäktige bör besluta om en förbättring av 
Fröviskolans skolgård. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 63 07-12-05 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet föreslår att skolledningen tillsammans med personalen tar 
fram ett förslag till utformning och bedömer kostnaden för genomförandet. 
_____ 
 

KS § 441 07-12-18 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Skolledningen får i uppdrag att tillsammans med berörd personal ta fram ett 
förslag till utformning och bedömning av kostnaden för genomförandet. 
_____ 
 
Yrkande 
 
Ewa Engdahl (c) yrkar ett tillägg att ärendet ska beaktas i 2009 års budget. 
Motionen är därmed besvarad. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Skolledningen får i uppdrag att tillsammans med berörd personal ta fram ett 
förslag till utformning och bedömning av kostnaden för genomförandet. 
 
Ewa Engdahls tilläggsyrkande bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 8 DNR: KF/2007.311 
 

KF § 199 07-10-18 
Motion om TSS-undervisning (tecken som stöd) 
 
Sven-Erik Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) föreslår i motion daterad 2007-
09-24, att kommunen inför TSS-undervisning (tecken som stöd) för döva och 
hörselskadade i Högsby kommuns skolor förslagsvis från förskolan. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 64 07-12-05 
Skolchefen har sammanställt följande förslag till svar på motionen: 
Tecken som stöd är ett hjälpmedel till kommunikation, inte ett eget språk. Det är 
inte samma som de dövas teckenspråk. Det är ett sätt att förtydliga och 
komplettera ett otydligt och bristfälligt tal. I dag talar man om AKK, Alternativ 
kompletterande kommunikation. 
 
I dag finns inga barn i Högsby kommun som har behov av AKK. 
 
Om något barn i kommunen skulle ha behov av AKK görs först en pedagogisk 
utredning. En relevant väg för detta barn skulle kunna vara att personal runt barnet 
i förskolan eller skolan och även föräldrar och andra närstående i hemmet får stöd i 
AKK. Barn- och Utbildningsförvaltningen kommer om behov uppstår att ge sådant 
stöd i samarbete med Specialpedagogiska institutet. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet står bakom skolchefens svar. 
_____ 
 

KS § 442 07-12-18 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Skolchefens förslag till svar på motionen bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Skolchefens förslag till svar på motionen bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 9 DNR: DNR: KF/2007.294 
 

KF § 179 07-09-20 
Motion angående anordnande av kommunal vuxenutbildning för 
tandsköterskor i Högsby kommun 
 
En motion har lämnats i rubricerade ärende från Gunilla Schollin-Borg (mp), Ewa 
Engdahl (c), Brigitte Kühne (fp), Ingemar Bergquist (kd) och Patrik Köhler (m). 
 
Tandsköterskeutbildningen har under ett antal år varit förlagd till ett fåtal platser i 
Sverige. Skolverket föreslår nu att en nationell kursplan för 
tandsköterskeutbildning skall träda i kraft vid årsskiftet 2007/2008. Utbildningen 
skall vara en kommunal vuxenutbildning. För att antas, krävs gymnasiekompetens 
med godkända betyg i svenska, engelska och matematik eller motsvarande 
kunskaper. Utbildningen är flexibelt utformad och kan läsas å heltid, deltid eller 
distans. Regeringens mål är att alla tandsköterskor skall genomgå en formell 
utbildning. 
 
Högsbys centrala belägenhet och goda kommunikationer parat med 
Praktikertjänst gör Högsby till en utmärkt aktör för den Nationella utbildningen 
till tandsköterskor. 
 
Motionärerna yrkar därför att: 
 
Kommunen utreder möjligheterna att till Högsby kommun förlägga den aviserade 
kommunala vuxenutbildningen avseende tandsköterskor. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 65 07-12-05 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet föreslår att en förstudie genomförs i syfte att ge underlag för 
beslut om Högsby kommun ska gå vidare med en ansökan om KY utbildning för 
tandsköterskor. 
_____ 
 

KS § 443 07-12-18 
Kommunstyrelsens förslag 
 
En förstudie genomförs i syfte att ge underlag för beslut om Högsby kommun ska 
gå vidare med en ansökan om KY utbildning för tandsköterskor. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Andreas Furuskog (s) frågar hur förstudien ska finansieras. 
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KF § 9 
 
Lars-Magnus Ek svarar att man ansökt om en leadercheck för att finansiera 
förstudien. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
En förstudie genomförs i syfte att ge underlag för beslut om Högsby kommun ska 
gå vidare med en ansökan om KY utbildning för tandsköterskor. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 10 DNR:KF/2007.270 
 
Motion angående filmen ”En obekväm sanning” 
 
Miljöpartiet, genom Gunilla Schollin-Borg, har inlämnat en motion angående Al 
Gores film ”En obekväm sanning”. Filmen bör visas för kommunfullmäktiges 
ledamöter i studiesyfte under hösten. 
 

KF § 151 07-08-16 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunfullmäktiges presidium för beredning. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges presidium, Rolf Bengtsson, Birger Svanström och Monika 
Olsberg har lämnat följande svar på motionen: 
 
Motionären tillhandahåller filmen i ett format, som går att visa i tingssalen. 
Visning sker under hösten och omedelbart efter ett avslutat 
kommunfullmäktigesammanträde. Valfrihet att se filmen förordas då den tidigare 
visats i TV. 
 

KU § 250 07-10-03 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunfullmäktiges presidiums förslag bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 

KS § 445 07-12-18 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunledningsutskottets förslag. 
 
Kommunstyrelsen noterar att filmen redan är visad för fullmäktige. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunledningsutskottets förslag. 
 
Kommunstyrelsen noterar att filmen redan är visad för fullmäktige. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 11  DNR: KU/2006.166 
 
Hemsjukvård, mellankommunal utjämning 
 

KU § 302 07-12-04 
Under förutsättning av samtliga länets kommuners samt landstingets fullmäktige 
beslutar att säga ja till ett övertagande av hemsjukvården m m från och med  
2008-01-01 uppkommer ett behov av mellankommunal kostnadsutjämning. 
 
Överenskommelsen mellan Landstinget i Kalmar län och länets kommuner 
innebär en överföring av resurser motsvarande 106 654 600 kronor från 
landstinget till kommunerna. Det sker genom skatteväxling i 2006 års nivå. 
Kommunernas övertagande av hemsjukvården m m finansieras således genom 
skatteväxlingen. Detta leder till en sänkning av skattesatsen med 26 öre pers 
skattekrona för landstinget och en höjning med 26 öre per skattekrona för 
respektive kommun. Den växlade skattesatsen är således lika för alla länets 
kommuner medan den verksamhet som förs över är ojämnt fördelad mellan 
kommunerna. I en del kommuner täcker skatteväxlingen kostnaderna för den 
verksamhet som förs över medan den i andra kommuner inte räcker till för den 
överförda verksamheten. Av den anledningen behövs en kostnadsutjämning 
mellan länets kommuner. 
 
Regeringen har i prop. 2007/08:1 lämnat ett förslag till tillägg i hälso- och 
sjukvårdslagen (1982:763) om kostnadsutjämning mellan kommuner. Förslaget 
innebär att om samtliga kommuner inom ett landstings område ingår i en 
överlåtelse av skyldighet att erbjuda hemsjukvård får kommunerna lämna 
ekonomiska bidrag till varandra om det behövs för en kostnadsutjämning mellan 
kommunerna. Ett sådant förslag till mellankommunal utjämningsmodell/”strut” 
mellan länets kommuner har under en tid processats i länet och överlämnas av 
Regionförbundet till fullmäktige för beslut. En uppföljning av 
utjämningsmodellen föreslås ske under 2010. 
 
Den praktiska hanteringen med utjämningen kommer att skötas av Kalmar 
kommun, kommunledningskontoret/ekonomienheten. För detta föreslås en enkel 
modell med inbetalning från de kommuner som lämnar bidrag och utbetalning till 
de kommuner som får bidrag en gång per år – den 15 juni.  
 
Regionförbundet i Kalmar län föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 
godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
 
Paragrafen är omedelbart justerad. 
_____ 
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KF § 11  DNR: KU/2006.166 
 

KS § 448 07-12-18 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
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KF § 12 DNR: KF/2007.210 
 
Partistöd 2008 
 
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2001-02-15, § 7, 
att 25% av det totala partistödet ska utges i form av grundstöd. 
Resterande del av partistödet fördelas efter mandat. 
 
År     Partistöd (kr) 
2001 147 987 
2002 147 987 
2003 185 000 
2004 185 000 
2005 185 000 
2006 175 750 
2007 175 750 
 
Anslaget för partistödet 2008 uppgår i budgetförslaget till 175 750 
kronor. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-06-14, § 120, att återremittera ärendet för att 
utreda vilka regler som ligger till grund för fördelningen av partistödet. Det 
föreslagna beloppet på 175 750 kronor kvarstår. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2007-08-15, § 203, att ge kommunchefen i 
uppdrag att utreda hur partistödet kan byggas upp för att skapa aktiva ledamöter i 
kommunfullmäktige. Kommunchefen tar fram olika alternativ till 
kommunledningsutskottet i september. 
 
Kommunchefen meddelar att han sökt sakkunniga inom Sveriges Kommuner och 
Landsting för vidare information utan framgång. 
 

KU § 237 07-09-05 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Ge kommunchefen i uppdrag att utreda hur partistödet kan byggas upp för att 
skapa aktiva ledamöter i kommunfullmäktige. Kommunchefen tar fram olika 
alternativ till kommunledningsutskottet i oktober. 
 
Kommunchef Joakim Malmdal har varit i kontakt med förbundsjurist Håkan 
Torngren, Sveriges Kommuner och Landsting. SKL anser inte att det går att 
villkora del av partistödet (stödet per mandat). 
_____ 
 
Kommunchefen meddelar vid dagens sammanträde att partistödet enligt lagen 
endast får betalas ut till en juridisk person. Finns ingen juridisk person kan man 
betala ut stödet till juridisk person i angränsande kommun.  
 
Yrkande 
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KF § 12 DNR: KF/2007.210 
 
Patrik Köhler yrkar med instämmande av Stefan Carlsson att kommunchefen får i 
uppdrag att se till att utbetalning av partistöden hanteras enligt gällande regler. 
 

KU § 292 07-11-15 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att redovisa ärendet för kommunstyrelsen i 
november 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal informerar att partistödet kommer att hanteras 
enligt gällande regler. 
 

KS § 413 07-11-27 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes. 
_____ 
 

KS § 454 07-12-18 
Kommunstyrelsens förslag  
 
Fast belopp med 4 882 kronor per parti som är representerat i kommunfullmäktige. 
Resterande del av partistödet fördelas med 3 215 kronor per fullmäktigemandat 
enligt följande: 
 
Totalt partistöd 
 
M   20 957 kr 
S   56 322 kr 
FP   8 097 kr 
C   40 247 kr 
KD   14 527 kr 
V   8 097 kr 
MP   8 097 kr 
LHK   8 097 kr 
SD   11 312 kr 
 
Det föreslagna partistödet på 175 750 kronor för 2008 antas och 
utbetalas enligt ovan.  
 
Fördelningen av partistödet kommer att hanteras enligt samma principer som 
2007. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
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KF § 12 DNR: KF/2007.210 
 
Fast belopp med 4 882 kronor per parti som är representerat i kommunfullmäktige. 
Resterande del av partistödet fördelas med 3 215 kronor per fullmäktigemandat 
enligt följande: 
 
Totalt partistöd 
 
M   20 957 kr 
S   56 322 kr 
FP   8 097 kr 
C   40 247 kr 
KD   14 527 kr 
V   8 097 kr 
MP   8 097 kr 
LHK   8 097 kr 
SD   11 312 kr 
 
Det föreslagna partistödet på 175 750 kronor för 2008 antas och 
utbetalas enligt ovan.  
 
Fördelningen av partistödet kommer att hanteras enligt samma principer som 
2007. 
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KF § 13   DNR: KF/2008.37 
 
Budgetinformation inför budget 2009 
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisade en ekonomisk omvärldsanalys för 
Högsby kommun. Rapporten innehöll jämförelser mellan Högsby kommun och 
liknande kommuner avseende den ekonomiska ställningen samt 
resursfördelningen. Rapporten skall användas som underlag för budgetarbetet 
2009-2011. 
 
Roland Waern (m) redogjorde för Nya Moderaternas tankar för att komma tillrätta 
med den negativa befolkningsutvecklingen och vad som behöver göras i det 
kommande budgetarbetet. 
 
Ewa Engdahl (c) redovisades Centerpartiets idéer och tankar kring viktiga frågor 
som måste hanteras i det kommande budgetarbetet. 
 
Andreas Furuskog (s) påtalade att socialdemokraterna tidigare har tagit fram 
färdiga förslag på åtgärder för att komma tillrätta med den negativa 
befolkningsutvecklingen. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Informationen godkännes. 
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KF § 14   DNR: KF/2007.385 
 
Besvarande av enkel fråga angående hörselslinga i biblioteket 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-12-14 frågade Sven-Erik Karlsson 
(sd) tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler (m) om det har installerats någon 
hörselslinga i det nya biblioteket. 
 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler (m) svarar vid dagens sammanträde. 
att det inte finns någon hörselslinga i det nya biblioteket. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 15  DNR: KF/2007.383 
 
Besvarande av enkel fråga angående uppvärmning av det nya biblioteket  
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2007-12-14 frågade Gunnar Hult (lhk) 
tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler hur det nya biblioteket värms upp. 
Varför förberedde man inte för framdragande av fjärrvärme i samband med 
Storgatans ombyggnad? 
 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler (m) besvarar frågan vid dagens 
sammanträde. En elpanna används för uppvärmning av biblioteket. 
Värmeanläggningen är förberedd för anslutning till fjärrvärme. Vid tilltänkt 
fjärrvärmeutbyggnad i anslutning till biblioteket kommer ledningarna ej att gå 
utmed Storgatan. 
 
Frågan är därmed besvarad. 



Högsby kommun Protokoll  
Kommunfullmäktige 2008-01-24  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

26

 
KF § 16  DNR: KF/2008.41 
 
Medborgarförslag 
 
Inga medborgarförslag lämnades. 
 



Högsby kommun Protokoll  
Kommunfullmäktige 2008-01-24  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

27

 
KF § 17  DNR: KF/2008.42 
 
Enkel fråga angående ohälsotalet 
 
Andreas Furuskog (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
(c) och frågar varför kommunfullmäktige inte har fått något svar på vilka 
långsiktiga åtgärder som är vidtagna och genomförda enligt det personalpolitiska 
programmet när det gäller ohälsotalet. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) besvarar frågan. Chefsgruppen 
har fått i uppdrag att ta fram statistik avseende ohälsotalet. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 18  DNR: KF/2008.43 
 
Enkel fråga angående underskott i den politiska verksamheten 
 
Andreas Furuskog (s) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
(c) och frågar hur det kommer sig att den politiska verksamheten uppvisar en 
negativ budgetavvikelse på 228 000 kronor år 2007. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl besvarar frågan nästa sammanträde. 
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KF § 19  DNR: KF/2008.44 
 
Enkel fråga angående utbildning för kommunfullmäktiges ledamöter 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) 
och frågar varför det inte har anordnats någon utbildning för kommunfullmäktiges 
ledamöter. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att kommunfullmäktiges 
ledamöter kommer att inbjudas till en utbildning den 4 mars. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 20  DNR: KF/2008.45 
 
Enkel fråga angående Unicafé 
 
Gunnar Hult (lhk) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) 
och frågar om företaget Unicafés verksamhet. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) besvarar frågan vid nästa 
sammanträde. 
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KF § 21  DNR: KF/2008.46 
 
Enkel fråga angående utannonserade tjänster 
 
Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
(c) och frågar hur de utannonserade tjänsterna som ekonomichef, personalchef, 
projektsamordnare samt utredare för flyktingfrågor ska finansieras när 
kommunfullmäktige har beslutat om ett sparbeting. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl svarar att kommunchefen har i 
uppdrag att organisera tjänstemannasidan inom givna ekonomiska ramar. 
 
Kommunchefen ska redovisa ett förslag till tjänstemannaorganisation på 
kommunstyrelsen i februari. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 22  DNR: KF/2008.47 
 
Enkel fråga angående utvärdering av den politiska organisationen och 
tjänstemannaorganisationen 
 
Leif Gustavsson (m) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
och efterlyser utvärdering av den politiska organisatonen och 
tjänstemannaorganisationen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl (c) svarar att kommunstyrelsens 
ledamöter och kommunfullmäktiges presidium har fått en information om 
utvärderingen av den politiska organisationen som har genomförts av 
Kommunforskning i Västsverige. Utvärderingen ska diskuteras i 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. 
 
Frågan är därmed besvarad. 
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KF § 23  DNR: KF/2008.48 
 
Interpellationer 
 
Inga interpellationer lämnades. 
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KF § 24  DNR: KF/2008.36 
 
Motion angående optionsrätt Allgunnen/Aboda 
 
Kommunens EU-projekt Attraktiva Högsby, som är avslutat, jobbade bland annat 
med att hitta intressenter till Allgunnen och Abodaområdet för att få till stånd 
exploateringen av stugby och golfbana. 
 
Under projekttiden fanns ett antal intressenter till detta område. Två intressenter 
har redovisats och fått träffa representanter från kommunstyrelsen. En av dessa 
två är Laszlo Zsuppan. 
 
Laszlo Zsuppan har vid två tillfällen begärt att få option på ensamrätt av området i 
6 månader. 
 
I motion från socialdemokraterna i Högsby kommun föreslås att det är dags att 
lyfta upp Konsult Laszlo Zsuppans begäran av 6 månaders option på 
kommunfullmäktiges bord, då det bedöms att kommunstyrelsen inte har hanterat 
detta ärende på ett för kommunen gynnsamt sätt. Laszlo Zsuppan beviljas 6 
månaders option, återredovisningen efter 6 månader sker direkt till 
kommunfullmäktige. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 25  DNR: KF/2008.49 
 
Motion angående ”Årets kvinna i Högsby kommun” 
 
Folkpartiet Liberalerna har genom Brigitte Kühne lämnat in en motion i 
rubricerade ärende. 
 
Den 8 mars kommer vi att fira den s.k. Internationella kvinnodagen. Tyvärr lever 
vi fortfarande i en ojämställd värld där kvinnor på olika sätt diskrimineras, 
medvetet eller omedvetet, i alla samhällsklasser och i alla kulturer. Flickor och 
unga kvinnor behöver positiva förebilder för att kunna bryta med traditionella 
könsrollsmönster. 
 
Ett sätt att i vår kommun skapa sådana förebilder är att årligen, till exempel på 
Internationella kvinnodagen, utse ”Årets kvinna i Högsby”. 
 
Folkpartiet Liberalerna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar 
 
att det från och med år 2009 årligen ska utses ”Årets kvinna i Högsby kommun”. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 26  DNR: KF/2008.32 
 
Motion angående upprättandet av mångkulturellt bokslut 
 
Sverigedemokraterna, genom Sven-Erik Karlsson och Bernt Limegård, föreslår i 
motion att kommunen årligen ska upprätta mångkulturellt bokslut. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
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KF § 27  DNR: KF/2008.28 
 
Avsägelse från politiska uppdrag 
 
Stefan Hultqvist (s) avsäger sig, i skrivelse daterad 2008-01-09, sina politiska 
uppdrag i Högsby kommunfullmäktige och styrelseledamot i Högsby Bostads AB. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Stefan Hultqvist (s) befrias från sitt uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige 
och styrelseledamot i Högsby Bostads AB. 
 
Hemställes att länsstyrelsen genom ny sammanräkning utser ny ledamot och 
ersättare i kommunfullmäktige. 
 
Valberedningen får i uppdrag att lämna förslag på ny styrelseledamot i Högsby 
Bostads AB. 
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